

Title (en)

TRANSPORT AND STORAGE CONTAINER WITH OUTLET OPENINGS

Title (de)

TRANSPORT- UND LAGERBEHÄLTER MIT ABLAUFÖFFNUNGEN

Title (fr)

RÉCIPIENT DE TRANSPORT ET DE STOCKAGE DOTÉ D'OUVERTURES DE VIDANGE

Publication

EP 4332010 A1 20240306 (DE)

Application

EP 23194998 A 20230904

Priority

DE 102022122396 A 20220905

Abstract (en)

[origin: US2024076114A1] The invention relates to a transport and storage container (1) for keeping and transporting goods, with a base plate (2) and side walls (3a-3d) which extend perpendicularly from the base plate (2) and together form a peripheral upper container edge (4), at least two side walls (3a, 3b, 3c, 3d) preferably arranged opposite one another in the transport and storage container (1) have a plurality of drainage openings (5) for liquids at least in the area proximal to the base plate (2), and the drainage openings (5) are covered on the outside by means of at least one outer cover (6), preferably a continuous outer cover (6).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft Transport- und Lagerbehälter (1) zum Aufbewahren und Transport von Gütern, mit einer Bodenplatte (2) und Seitenwänden (3a-3d), die sich senkrecht von der Bodenplatte (2) aus erstrecken und zusammen eine umlaufende obere Behälterkante (4) ausbilden, wobei wenigstens zwei vorzugsweise zueinander in dem Transport- und Lagerbehälter (1) gegenüberliegend angeordnete Seitenwände (3a, 3b, 3c, 3d) zumindest im der Bodenplatte (2) zugewandten Bereich mehrere Ablauföffnungen (5) für Flüssigkeiten aufweisen und die Ablauföffnungen (5) nach außen mittels wenigstens einer außenseitigen Abdeckung (6), vorzugsweise einer durchlaufenden außenseitigen Abdeckung (6), überdeckt sind.

IPC 8 full level

B65D 1/22 (2006.01); **B65D 81/26** (2006.01); **B65D 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 1/22 (2013.01 - EP US); **B65D 1/40** (2013.01 - US); **B65D 81/261** (2013.01 - EP US); **B65D 21/0213** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] CH 714972 A1 20191115 - UTZ GEORG HOLDING AG [CH]
- [A] JP 3057224 U 19990409

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4332010 A1 20240306; DE 102022122396 A1 20240307; US 2024076114 A1 20240307

DOCDB simple family (application)

EP 23194998 A 20230904; DE 102022122396 A 20220905; US 202318460630 A 20230904